
Referat Hrimnirs bestyrelsesmøde 7. august 2024
Til stede: Julie, Nadja, Marie, Nanett, Susanne, Ilse og Charlotte (referent)

1) Formandens hjørne
Marie spørger Nordea, om de vil komme og uddele de bevilgede festpenge til os i
forbindelse med champagne-drikningen efter Jubilæums-rideturen den 31. august.

Skat har lavet reglerne om for brugerregistrering af vores trailer om. Klubben skal stå både
som ejer og bruger. Marie indsender skema til Motorregisteret.

2) Kassererens hjørne
Der står 44.879 kr på kontoen (inkl Nordea penge til Jubilæumsfesten)

Det er vigtigt, at bilag for udlæg ikke sendes som billeder, da de er umulige at læse efter
print.

3) Kommende arrangementer
● Jubilæumsfesten nærmer sig. Festudvalget melder, at der er styr på

planlægningen. Efter at have prikket en række nuværende og tidligere medlemmer er
tilmeldingen nu oppe på 37.
Men vi skal gerne være mange flere!
Fristen for tilmelding udløber den 10. august og kan ikke rykkes.
Alle bedes lave yderligere reklame for arrangementet frem til deadline!
Charlotte udsender ny mail på Sporti.
Vi diskuterede muligheden for at printe vores festskrift. Inger og Charlotte indhenter
nyt tilbud på 50 stk. Nadja skaffer projektor til dagen. Ilse undersøger om de har et
lærred, alternativt må vi indkøbe nogle kraftige hvide lagener.

● Hedelandstur den 18. august har forholdsvis få tilmeldinger. Susanne annoncerer
igen på FB. Charlotte udsender mail på Sporti.

● Kratluskerstævne den 22. september er fuldt booket, der er oprettet venteliste, der
er fire på ventelisten.

● Vi får brug for yderligere hjælpere, så hvis nogen i bestyrelsen ikke skal ride eller
kender andre, der kan hjælpe? Stævneudvalget har møde i næste uge og vender
tilbage med konkrete anmodninger.

● Ledreborg-tur den 12 oktober er fuldt booket, hvilket er dejligt. Vi hører Mogens, om
ikke han vil lave en tur mere. Vi diskuterede desuden ridereglerne og begrænsningen
på 12 ryttere pr gruppe, overvejer at revidere til 15.

● Foredrag med Lise Berg den 18. oktober. Nanett laver Sporti og FB opslag.

● Suppetur i november afventer dato og afventer OK fra Paulette til at holde det hos
Pegasus. Julie undersøger.

● Juletur i december. Linda vil gerne stå for det. Afventer dato.



Evt.
Klubtøj
Ilse og Charlotte går videre med planerne om broderet klubtøj (jakker og rideveste mm).
Søren har lavet rentegnet digital fil, men vi når ikke at få aftale i hus inden Jubilæumsfesten.
Charlotte lægger det nye klubtøjdesign op på printshoppen, hvor man pt kan bestille T-shirts
og hoodies.

Kommende bestyrelsesmøder:
Onsdag 4. september hos Susanne inkl banankage kl 19.00
Tirsdag 22. oktober hos Charlotte 19.00
Tirsdag 26. november hos Ilse kl 19.00
Der afholdes ikke møde i december.


